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Адрес Sheth Glass Works 
Vinay Enterpries 
3, M U Arcade, Baptista road, Vile parle West, 
400056 Mumbai

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Clear, Green, Blue, Frosted, Amber Bottles; Vials and Jars

Our glass bottles are available in many styles from boston rounds to squares. We carry several clear (flint) glass bottle varieties, from boston rounds to
salad dressing bottles. Our clear glass bottles could be a nice addition to any product line. Please be sure to test your product with the containers to
ensure compatibility before you purchase large quantities. Our elegant blue (cobalt) glass bottles are available in two styles.

Our round green glass bottles are available with several closure options including droppers and screw thread caps. We also carry green glass frosted
roll on bottles with a variety of cap colors. Our elegant amber (brown) glass bottles are available in various styles as - classic boston round, the classic
pharmaceutical round, the straight sided ovals, or the handle jugs. Our frosted glass bottles and jars are exquisite for the professional manufacturer or
hobbyist alike.

We carry several style glass jars from straight sided cream jars to hexagon jars. Our huge assortment of glass vials includes a variety of colors and
closure options depending on your application.

Company Profile of Sheth Glass Works

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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